



9 January 2019

**Secondary Six Mock Examination (2018-2019)**

1. Examination Period

Secondary Six Mock Examination will take place between 18 January, 2019 and 22 February, 2019 with 21 January to 23 January being normal school days and 4 February to 13 February being Chinese New Year holidays. The oral exams for both English Language and Chinese Language will be held on 18 January, 2019.

2. Arrival Time

On the dates specified in the examination timetable (see Appendix 1), students have to return to school 15 minutes before the examination commences and check the seating arrangement displayed at the entrance of the examination room.

3. Late Arrivals

Students who arrive late but within half an hour of the start of the paper will be admitted, except for the Speaking Examinations of English Language and Chinese Language (Paper 4). No extra time will be given.

For the Speaking Examinations of the two language subjects, students will not be allowed to take the examinations once the preparation time has begun.

For the Listening and Integrated Skills Examinations of both Chinese Language and English Language, when the recording of the listening components is played, students will still be admitted to take the examinations but they may receive zero marks.

Students who are more than 15 minutes late for the examination will be given the penalty of detention for half an hour after the last examination on the same day.

4. Early Leave

a) Leaving early is not permitted during the examination.

b) Students must not leave the school premises during the interval between examination sessions scheduled in the day unless they have sat all the examinations they have had to take.

c) **Once the question paper has been distributed, if a student wants to quit the examination for any reason, no supplementary examination or projected mark will be given.**

5. Request for Make-up Examination

a) No make-up examinations will be arranged for the Listening and Speaking Papers (Papers 3 and 4) in Chinese Language and English Language. For other examinations, make-up examinations may be arranged for those who fail to sit for the mock examination owing to one of the following:

(i) Sick leave

The students concerned must inform the General Office that they wish to take sick leave by



8:30 a.m., on the day of the examination. Upon recovery, when they return for class/examination, they must produce a medical certificate (by a registered doctor in Hong Kong) and make the request for a make-up examination via the subject teacher.

- (ii) Casual leave (with a very strong and well-justified reason approved by the school authority)  
Casual leave is normally not granted. Those who request a make-up examination must approach the teacher-in-charge, Ms Chau Lai Chu (CLC), at least 2 days before the date of the examination, with well-supported reasons, and documents, if any.
- b) It is not possible for students to take supplementary examinations for more than two subjects.
- c) Requests for make-up examinations must be made during the examination period. Late applications will not be entertained.
- d) 30% of the marks the students score in the make-up examinations will be deducted.

#### 6. Listening and Integrated Skills Examinations

The Listening and Integrated Skills Examinations of English Language (Paper 3) and Chinese Language (Paper 3) will be broadcast via an Infra-red (IR) Transmission System. Students **MUST** bring their own earphones for plugging into the receivers (diameter of plug: 3.5 mm) provided by the school. A mark penalty will be imposed on students who do not bring earphones.

#### 7. Calculators

Any calculators the students use in the examination must have the "H.K.E.A.A. Approved" label or the students will risk a mark penalty. (List of HKEAA Approved Calculators: Appendix 2)

#### 8. Mobile Phones, Tablets and Smart Watches

Students are not allowed to use electronic devices such as mobile phones, tablets and smart watches in school. If these devices ring during the examination, the students will receive a mark penalty.

#### 9. Bad Weather

In the case of inclement weather, upon the announcement of the Education Bureau to close schools, the examinations will be postponed. The examinations concerned will be re-scheduled for another date. For any examination day(s)

- a) on 18/1/2019, the examination(s) will be rearranged for 19/1/2019 (Sat).
- b) from 24/1/2019 to 25/1/2019, the examination(s) will be rearranged for 26/1/2019 (Sat).
- c) from 28/1/2019 to 1/2/2019, the examination(s) will be rearranged for 2/2/2019 (Sat).
- d) from 14/2/2019 to 15/2/2019, the examination(s) will be rearranged for 16/2/2019 (Sat).
- e) from 18/2/2019 to 22/2/2019, the examination(s) will be rearranged for 23/2/2019 (Sat).

Notices concerning re-scheduling of other examination sessions, if any, will be uploaded to the School Homepage ([www.sfc-plk.edu.hk](http://www.sfc-plk.edu.hk)). Students **MUST** check for the latest arrangements of the time and date OR they may phone the General Office (2390 5010) for the details.



10. Graduation Criteria

To be graduated, an S6 student must

- a) obtain level 2<sup>#</sup> in 3 core subjects including Chinese Language and English Language , and
- b) obtain level 2<sup>#</sup> in at least 1 elective subject, and
- c) obtain no U in core subjects or elective subjects, and
- d) obtain a conduct grade of B- or above, and
- e) attain an attendance rate of not less than 85%, and
- f) fulfill the requirement on services laid down by the OLE Committee, and
- g) have satisfactory attendance and performance in FALSI classes, if any.


<sup>#</sup> Students' examination score will be converted to levels used in the HKDSE Examination.  
'Level 2' indicates a pass in the subject.

Should students fail to satisfy the above-mentioned criteria, the remark 'unable to fulfill the graduation criteria' and the reason for such will be put down in the testimonial and report issued to them.

11. Attendance

If students do not attend examinations in any subjects / papers, they should submit a parent letter to their mentors on the first day when they return to school. The remark 'The student has been absent from the mock examination in \_\_\_\_\_ subject(s)/paper(s) without justifiable reasons.' will be printed on the report card if the reasons given are not accepted by school.



  
\_\_\_\_\_  
Dr. Lee Poon Shing  
Principal

Encl. Appendices 1 to 2



## 中六模擬考試 (2018-2019)

### 一、 考試日期

中六模擬考試定於2019年1月18日至2019年2月22日(1月21日至1月23日為上課日, 2月4日至2月13日則為農曆新年假期), 中國語文及英國語文科之口試定於2019年1月18日舉行。

### 二、 回校時間

學生須按照考試時間表所指定的日期(見附錄一), 於開考前十五分鐘回到學校, 並檢查考試座位的安排, 有關安排將展示在試場入口。

### 三、 遲到

除中國語文及英國語文科的口語溝通考試(卷四)外, 學生於各科考試開始後, 若遲到不多於半小時, 仍可進行考試, 但不會獲加額外的時間。

中國語文及英國語文科聆聽及綜合能力考試(卷三)播放錄音後, 遲到學生仍可考試, 但該卷別或會計算為零分; 中國語文及英國語文科的口語溝通考試(卷四)一旦開考, 遲到學生均不准應考。

學生遲到多於十五分鐘, 須於考試完結後當天留校半小時, 以作跟進。

### 四、 早退

(一) 考試期間不得早退。

(二) 完成當日考試後, 學生方可離校, 學生不能於兩節考試之間的時間離開校園。

(三) 當試卷派發後, 學生如因任何理由退考, 將不會獲安排補考或以任何方式估算成績。

### 五、 補考申請

(一) 中國語文及英國語文科的聆聽及綜合能力考試(卷三)及口語溝通考試(卷四)均不設補考。其它考試, 因為以下理由而不能參加模擬考試的同學可申請補考安排:

#### 甲、病假

有關學生必須在考試當天上午八時半前向校務處申請病假。康復回校後, 必須提交由本港註冊醫生簽發的醫生證明書, 並透過學科教師申請補考。

#### 乙、事假(需具有強烈而充分的理由, 並獲校方批准)

在一般情況下, 事假不會獲得批准。但學生若具有充分的理由, 則必須在考試前不少於兩個上課天, 向鄒麗珠老師(CLC)申請, 並需提交相關文件。

(二) 學生最多只能補考兩科。

(三) 補考申請必須在考試期間提出, 逾期申請將不獲受理。



(四) 學生在補考後所得的分數將被扣除 30%。

#### 六、 聆聽及綜合能力考試

中國語文（卷三）及 英國語文（卷三）考試錄音帶會由紅外線接收系統廣播，學生必須自備耳筒，以接駁本校提供的接收器（插頭直徑：3.5mm），收聽考試廣播。學生如沒有帶備耳筒，將會被扣分。

#### 七、 計算機

學生在考試中使用的計算機必須貼上「H.K.E.A.A. Approved」的標籤，否則該卷將會被扣分。（考評局所批准使用計算機型號名單見附錄二）

#### 八、 手提電話、平板電腦及智能手錶

學生不得在學校使用手提電話、平板電腦及智能手錶。在考試進行中，該等設備若發出聲響，該試卷將會扣分。

#### 九、 惡劣天氣

在天氣惡劣的情況下，如教育局宣佈停課，考試將會延期；停課當日之考試會改期如下：

- (一) 1月18日之考試，改於1月19日（星期六）進行。
- (二) 由1月24日至1月25日期間之考試，改於1月26日（星期六）進行。
- (三) 由1月28日至2月1日期間之考試，改於2月2日（星期六）進行。
- (四) 由2月14日至2月15日期間之考試，改於2月16日（星期六）進行。
- (五) 由2月18日至2月22日期間之考試，改於2月23日（星期六）進行。

有關重新安排考試的通告，將會上載至學校網頁（[www.sfc-plk.edu.hk](http://www.sfc-plk.edu.hk)）。學生必須檢查最新安排的時間和日期，或致電校務處（2390 5010）查詢詳情。

#### 十、 畢業要求

中六學生必須達到的畢業要求如下：

- (一) 在核心科目中最少取得三科(必須包括中文、英文) 2級<sup>#</sup>或以上成績，及
- (二) 在選修科目中最少取得一科 2級<sup>#</sup>或以上成績，及
- (三) 沒有科目被評為 U 級成績，及
- (四) 操行分必須達到 B- 或以上，及
- (五) 出席率不低於 85%，及
- (六) 符合「其他學習經歷」之服務要求，及
- (七) 在課後學習支援班的表現及出席率良好。

<sup>#</sup>學生各科的成績將參考香港中學文憑考試的形式，以等級評分，「2 級」為合格分數。

學生如未能符合畢業要求，其成績表及離校證明書上會加上「未能符合畢業要求」之備註。



PO LEUNG KUK VICWOOD K.T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

保良局莊啟程預科書院

大角咀柳樹街十二號

SA48/1819/074

### 十一、出席

若學生缺席模擬考試某一科目，必須於回校當天向導師提交家長信向校方申請。若缺考原因不被接納，成績表將列明「該生缺考\_\_\_\_\_科之模擬考試，缺席理由不被接納。」

特此通告

貴家長

保良局莊啟程預科書院



校長 李盤勝博士啟

附件：附錄一及二  
二零一九年一月九日



Appendix 1

附錄一

PLK Vicwood K.T. Chong Sixth Form College

2018-2019 Mock Examination Timetable

Date	Time	Subject	6A	6B	6C	6D	6E	6F
Jan 18	8:30 - 10:30	English Language 4 (Speaking)	All classrooms on 1/F and 2/F + Hall					
(Fri)	8:30 - 10:30	中國語文 卷四 (口試)	All classrooms on 3/F and 4/F					
Jan 24	8:30 - 10:00	中國語文 (三) (聆聽及綜合能力考核)	H	H	H	H	H	H
(Thu)								
Jan 25	8:30 - 10:30	Liberal Studies 1	H	H	H	H	H	H
(Fri)	11:15 - 12:30	Liberal Studies 2	H	H	H	H	H	H
Jan 28	8:30 - 11:00	Mathematics Extended Part Module 1	H	H	H	H	H	H
(Mon)	8:30 - 10:30	Information & Communication Technology 1	H	H	H	H	H	H
	8:30 - 10:30	中國文學 (一)	H	H	H	H	H	H
	11:15 - 12:45	Information & Communication Technology 2	R45	R45	R45	R45	R45	R45
	11:15 - 1:15	中國文學 (二)	R46	R46	R46	R46	R46	R46
Jan 29	8:30 - 11:00	English Language 3 (Listening and Integrated Skills)	H	H	H	H	H	H
(Tue)								
Jan 30	8:30 - 11:00	Chemistry 1	H	H	H	H	H	H
(Wed)	11:45 - 12:45	Chemistry 2	H	H	H	H	H	H
Jan 31	8:30 - 10:00	中國語文 (一)	H	H	H	H	H	H
(Thu)	10:45 - 12:15	中國語文 (二)	H	H	H	H	H	H
Feb 1	8:30 - 10:00	English Language 1	H	H	H	H	H	H
(Fri)	11:00 - 1:00	English Language 2	H	H	H	H	H	H
Feb 14	8:30 - 10:45	Mathematics Compulsory Part 1	H	H	H	H	H	H
(Thu)	11:30 - 12:45	Mathematics Compulsory Part 2	H	H	H	H	H	H
Feb 15	8:30 - 11:00	Physics 1	H	H	H	H	H	H
(Fri)	11:45 - 12:45	Physics 2	H	H	H	H	H	H
Feb-18	8:30 - 9:30	Economics 1	H	H	H	H	H	H
(Mon)	10:15 - 12:45	Economics 2	H	H	H	H	H	H
Feb-19	8:30 - 11:00	Biology 1	H	H	H	H	H	H
(Tue)	11:45 - 12:45	Biology 2	H	H	H	H	H	H
Feb 20	8:30 - 10:30	Health Management & Social Care 1	H	H	H	H	H	H
(Wed)	8:30 - 10:45	中國歷史 (一)	H	H	H	H	H	H
	11:15 - 1:00	Health Management & Social Care 2	R45	R45	R45	R45	R45	R45
	11:30 - 12:50	中國歷史 (二)	R46	R46	R46	R46	R46	R46
Feb 21	8:30 - 9:45	Business, Accounting & Financial Studies (Accounting) 1	H	H	H	H	H	H
(Thu)	8:30 - 9:45	Business, Accounting & Financial Studies (Management) 1	H	H	H	H	H	H
	10:30 - 12:45	Business, Accounting & Financial Studies (Accounting) 2	H	H	H	H	H	H
	10:30 - 12:45	Business, Accounting & Financial Studies (Management) 2	H	H	H	H	H	H
Feb 22	8:30 - 10:00	Tourism & Hospitality Studies 1	H	H	H	H	H	H
(Fri)	8:30 - 11:15	Geography 1	H	H	H	H	H	H
	10:45 - 12:30	Tourism & Hospitality Studies 2	R46	R46	R46	R46	R46	R46
	12:00 - 1:15	Geography 2	R45	R45	R45	R45	R45	R45

H: Hall, R: Room number



Appendix 2

附錄二

List of HKEAA Approved Calculators

獲考評局批准使用計算機型號名單

<b>A.MAX</b> SC-801	SC-802	SC-809	SC-813
<b>ATABA/ AURO RA</b> AC-688 AC-693 AT-106 A AT-231 A/B/C/D AT-244 H AT-282 AT-510 AT-522 AT-687 AT-9300 D-10 /N SC-200	AC-689 AC-694 AT-108 A AT-232 /S AT-256 H AT-283 AT-512 AT-601 A AT-2129 A/B BD-1 D-12 N SC-500	AC-690 AT-1 AT-168 AT-233 AT-268 AT-368 AT-518 AT-620 A AT-6120 BD-2 SC-170	AC-692 AT-105 AT-208 N/B AT-241 T AT-281 /S AT-508 AT-520 AT-630 AT-6320 D-8 /N SC-180
<b>BISIEC</b> B300 B900	B500	B600	B700
<b>BLT</b> BT-206 BT-2200 BT-3600-12 DC-318-8S/12 SC-183	BT-600 BT-2600 BT-5900 DC-338-8S/12	BT-2016-12 BT-2800 BT-8838-12 DC-408	BT-2018-12 BT-2900 DC-308-8S/12 DC-508
<b>CANON</b> AS-8 AS-2200 BS-120 BS-300 F-45 F-500 F-604 F-715S /SG FC-4 S FS-600 HS-102H HS-1210TC KS-30 KS-120 KS-1220TSG L-1011 LC-23 LC-64 T LC-1016 LS-12H LS-31 II LS-42 LS-54 W LS-81 Z LS-101H/TUC LS-123TC LS-355TS LS-552 LS-563 LS-1200H M-30 SI-120T TR-10H TS-85H TS-120TL/TS WS-112H WS-220H WS-2224	AS-120 AS-2222 BS-122 BS-1200TS F-65 F-502 F-605 F-730SX FC-42 S HS-20H/TG HS-120L KC-20 KS-80 KS-122 L-20 II W AD L-1214II/AD LC-34 /T LC-101 LC-1222 LS-12TC LS-32 LS-43 B/S LS-61 LS-82 H/Z LS-102 Z LS-151 LS-500 LS-553 LS-566H LS-SMART OS-1200 SK-100H TR-1200H TS-101 TS-1200TSC WS-120 WS-1200H WS-2226	AS-120V BS-100 BS-123 CB II BK/G F-73 /P F-600 F-612 F-800 P FINANCIAL/II HS-20TSC HS-1010TUC KS-10 KS-100 KS-123 L-30 II W AD L-1218 LC-44 LC-210HI III LC-1620H LS-21 LS-39H LS-51 LS-62 BK/W LS-88HI/V/II/III LS-120H/L/RS/V/II/III/III/III LS-153TS LS-510 LS-560 LS-716H M-10 PS-8 BK/W T-14BK/G/W TS-81/H TS-103 TX-1210HI/II/III WS-121H WS-1210HI/II/III/T	AS-1200 BS-102 BS-200 CB III F-402 F-602 F-700 F-802 P FS-400 HS-100 HS-1200RS/T/TV/TS KS-20 KS-102 KS-125WUC L-813 II LC-22 LC-63 LC-500H LS-8 LS-25H II LS-41 II LS-52 BK/W LS-80/H LS-100 II/H/TS LS-122TS LS-270H/II LS-550 G/B1 LS-562 LS-1000H M-20 PS-10BK/W T-19 TS-83 TS-105H WS-100 WS-200H WS-2222
<b>CASIO</b> AZ-45F D-20 A/L DF-10L DM-1200T/TEV/TM/MS DN-40 DS-8 E DW-120MS FX-8 FX-55 FX-82/B/C/D/L/LB/SUPER/SX/W FX-120 FX-350/A/C/D/H/HAW FX-570A-/C-/N/D/S FX-3400P FX-3900PV	BF-80 D-40 D/L DF-20L DM-1400TV DS-1 B/L/TV DS-10 E/L/G/TV FC-100 FX-10 F FX-61 F FX-85 /M/N/V FX-135 FX-451 M FX-911S/SA FX-3600 P/V/A/PV FX-3950P	BF-100 D-100 W/L/LA DF-120 TE/TV/MS DN-10 DS-2 B/L/TV DS-20 E/L/G/TV FN-10 FX-39 FX-68 /B FX-100 /A/B/C/N/D FX-140 FX-500 /A FX-991 /M/N/V/D/H/S FX-3650P/P II HL-100 L	CV-700 D-120 LA/W/LA/TV/S DJ-120 /TG DN-20 DS-3 /L/V DS-120 FN-20 FX-50 F/FH/FH II FX-78 FX-115 /M/N/V/D FX-210 FX-550 /S FX-992V/B/S FX-3800 P HL-122 /L





**CASIO (continued)**

HL-812/E/L  
HS-9  
J-20  
JE-2  
JJ-120TG  
JN-40  
JS-25  
JS-140 /V  
LC-403C/E/L/LU/LB  
LC-797G/GU  
MC-40 S  
MJ-120 /TG  
MS-7/LA/T /TV  
MS-20 W/TE/TV  
MS-120 A/TE/TV/TM/MS  
MS-470 L/LB/V  
NS-10L  
S-2  
SL-100 A/B  
SL-210  
SL-310 M  
SL-350  
SL-720 /L  
SL-797  
SL-850  
SL-1510  
US-100  
WJ-20

HL-820 A/LU/D/LV  
HS-88  
J-30 C  
JE-3  
JL-210  
JS-8 C  
JS-40 L/LA/V  
JW-120MS  
LC-700  
LC-798 G  
MC-801 S  
MJ-C10Plus  
MS-8 W/A/TV/S  
MS-70 L  
MS-140 A  
MW-5V  
NS-20L  
S-20 L  
SL-110 A/B  
SL-220  
SL-320TV  
SL-450  
SL-760 A/C/LU/LB  
SL-805A  
SL-910L  
SL-1530T  
WD-100L  
WJ-100L

HS-4A  
HS-90  
J-100 W/L/LA  
JF-120 TE/TV/TM/MS  
JN-10  
JS-10 /C/M/L/LA/TV  
JS-110 /TV  
LC-160LV  
LC-710  
LC-1000 /L  
MJ-20  
MS-5A  
MS-9  
MS-80TV  
MS-170 L/LA/T/TV  
MW-8V  
RC-770  
SJ-20  
SL-120 A/B  
SL-240/L  
SL-330  
SL-510 /A  
SL-787  
SL-807 /A/L/LU  
SL-1000 M  
SL-2000 M  
WD-120L  
WJ120L

HS-8G /L/LU/D  
J-10 A/D  
J-120LW/T/TV  
JF-200 TV  
JN-20  
JS-20/C/M/L/LA/TV  
JS-120 /TV  
LC-401A  
LC-787 G/GU  
LC-1210  
MJ-100TG  
MS-6  
MS-10W/L/TV/S  
MS-100 A/TV/TM/MS  
MS-270L/LA/T/TV  
NS-3  
S-1  
SL-80 E  
SL-200  
SL-300 H/G/LA/LU/LB/LV/TV  
SL-340VA  
SL-704  
SL-790L  
SL-817 L  
SL-1200L  
US-20  
WJ-10

**CITIZEN**

CT-500  
ELS-501  
F-950  
LC-510 N  
LH-700  
SDC-814  
SDC-834  
SDC-850  
SDC-878  
SDC-8401  
SLD-708  
SLD-722  
SLD-735  
SLD-750  
SLD-7001  
SR-70  
SRP-60  
SRP-285II

CT-600  
F-908 /N  
FT-200  
LC-516 N  
LH-830  
SDC-826  
SDC-836  
SDC-865  
SDC-880  
SLD-702  
SLD-711 /N  
SLD-723  
SLD-737  
SLD-760  
SLD-7401  
SR-260  
SRP-65

ELS-301  
F-920  
LC-505  
LC-531  
SB-741 P  
SDC-830  
SDC-839  
SDC-868  
SDC-888  
SLD-705 B  
SLD-712 /N  
SLD-725  
SLD-740  
SLD-767  
SR-30  
SRP-40  
SRP-75

ELS-302  
F-940 N  
LC-508 N  
LC-5001  
SDC-810  
SDC-833  
SDC-848  
SDC-875  
SDC-8001  
SLD-707  
SLD-720  
SLD-732  
SLD-742  
SLD-781  
SR-35  
SRP-45  
SRP-80

**HEWLETT PAC KARD**

HP-6S  
HP-11 C  
HP-20b Business Consultant  
HP EasyCalc 100

HP-6S Solar  
HP-12 C  
HP-20 S  
HP OfficeCalc 100/200/300

HP-9S  
HP-15 C  
HP-21 S

HP-10 B/BII/BII+  
HP-16 C  
HP-30S

**KARCE**

KC-107  
KC-127

KC-117  
KC-153

KC-119  
KC-159

KC-121

**SHARP**

EL-231C/L  
EL-326L/S  
EL-337M/C  
EL-373  
EL-480G  
EL-520 D/G/L/R/V  
EL-556G/L  
EL-782C  
EL-2128H/V

EL-233G  
EL-330A  
EL-338A/F  
EL-376G  
EL-501V/X  
EL-530 A  
EL-731  
EL-792C  
EL-2135

EL-240C/SA  
EL-331A  
EL-344G  
EL-386L  
EL-506A/G/R/V  
EL-531 GH/HP/LH/RH/VH  
EL-733A  
EL-879L  
EL-5020

EL-310A  
EL-334H/A/F  
EL-354L  
EL-387L  
EL-509G/D/S/L/R/V  
EL-546D/G/L  
EL-771C  
EL-2125/C

**TEXAS INSTRUMENTS**

BA-III  
BUSINESS-EDGE  
TI-25X SOLAR  
TI-34 /II  
TI-65

BA-SOLAR  
FINANCIAL-INVESTMENT-ANALYST  
TI-30 /Xa/Xa Solar/XIIB  
TI-35 /X

BA-III/II PLUS/II PLUS Professional  
MATH EXPLORER  
TI-31  
TI-36 /X Solar

BA-35  
TI-COLLEGIATE  
TI-32  
TI-60

**TRULY**

101 /A  
106  
SC-106A  
SC-110 /X  
SC-183 /B

102  
107  
SC-107B/C/F/G  
SC-111 /X  
SC-185

103  
F110  
SC-108  
SC-118 /A/B

105  
P-127  
SC-109 /X  
SC-128

**北 雁**

CZ-118B



## Reply Slip

### 回 條

I have learnt about the arrangements of the Secondary Six Mock Examination and the graduation criteria, and I will make sure that my child will work hard and be well-prepared for the examination.

本人已閱悉有關中六模擬考試事宜及畢業要求，將會督促敝子弟勤加用功，應付是次考試。

Parent's Signature 家長簽署： \_\_\_\_\_

Name of Student 學生姓名： \_\_\_\_\_

Class 班別： \_\_\_\_\_

Mentor's Initials 導師： \_\_\_\_\_

Date 日期： \_\_\_\_\_